### Chinese Association for Science and Business

Contact: Dr. Yihang Pan CASB Room 5924 Empire State Building New York, NY FOR IMMEDIATE RELEASE

# The First Annual US-China Innovation & Cooperation Conference to be held on Oct. 30<sup>th</sup> – Oct. 31<sup>st</sup>, 2011 in New York City

Chinese Association for Science and Business Asian American/ Asian Research Institute –CUNY Tuesday, Oct. 11<sup>th</sup>, 2011 11 AM to 12 noon 25 West 43<sup>rd</sup> Street – Suite 1000 New York, NY 10036

On Oct 11<sup>st</sup>, 2011, the Chinese Association for Science and Business (CASB) and Asian American/ Asian Research Institute – City University of New York (AAARI-CUNY) will hold a press conference announcing that CASB and AAARI-CUNY will present the First Annual US-China Innovation & Cooperation Conference at the Marriott Marquis Hotel in Times Square on Oct. 30<sup>th</sup> – 31<sup>st</sup>, 2011.

This conference will bring together leaders across industrial, scientific, and financial sectors as well as senior government officials from the U.S and China to have an open discussion to promote innovation in both countries and explore mutually beneficial channels of cooperation.

This Conference will focus on innovation, including:

- measures to deal with the world financial crisis
- mutually beneficial Sino-US business models
- investment opportunities in the U.S. and China
- breakthroughs in scientific and technological innovation
- innovations in the financial industry and regulatory reform, including RMB policies

The objectives of this conference are to enhance dialogue and exchanges of ideas, strengthen cooperation, and build mutual trust. The conference will also provide a platform to showcase the latest technologies, products, services, and ideas from both countries.

#### Highlights of this conference:

### Chinese Association for Science and Business

### • World-renowned economists and senior government leaders

Mr. Cheng Siwei, Vice Chairman of the 10th NPC Standing Committee of China, who is world-renowned economist, and is widely known as the "Father of Venture Capital in China", will give keynote speech. With unique experience in shaping China's economy and financial markets, Mr. Cheng remains an influential figure in guiding the country's future economic development. Mr. Cheng will deliver a much-anticipated speech entitled *The Lessons China Learned from the World Financial Crisis*, analyzing the Chinese equivalent of subprime mortgage issues and concerns about the solvency of the local governments. We have also invited Mayor Bloomberg of New York and distinguished economists.

### • Leaders in science and technology

Leaders in science and technology from both the U.S. and China, include: Dr. Man-Chung Tung, Dr. Jaw-Kai Wang, and T.P. Ma, members of the U.S. National Academy of Engineering, Karl Koster, a leader of the new generation of MIT innovators, and Dr. Xunming Deng, an innovator in clean energy technology. In 2000, American academic magazine "Engineering", an authority of engineering, science, and technology publications, named 125 contemporary and modern scientists, including Edison, who made the most outstanding contributions to human progress. And Dr. Tung, a prominent bridge designer, was one of the 125 recognized. Dr. Tung will deliver a speech entitled *About Innovation*. Professor T.P. Ma was the only foreign scientist invited to present a keynote speech in the 2011 National Conference of the China Association for Science and Technology. He will report to us on the breakthrough projects in China's semiconductor industry.

Dr. Ruggero Santilli will present his breakthrough in intermediate controlled nuclear fusion without radiation. If the technology succeeds, it will ultimately solve the energy shortage problem.

### • Win-Win Opportunities

Leading investment bank executives, private equity managers and venture capitalists from both countries will attend for networking and explore investment objectives and business partnerships. Dr. Fengbo Zhang, SVP of Citigroup, will discuss investment opportunities and strategies within the U.S. with Chinese corporate executives to develop a cooperative relationship. James Liu, the new helmsman of China's technology company Nandasoft Technology, will introduce a China-US win-win model of innovation and promote the New York International incubator, which features Chinese Companies, venture capital funds, and real estate investments with the purpose to build a solid

### Chinese Association for Science and Business

foundation for the expansion of Chinese enterprises. Participants will include over 30 important entrepreneurs and corporate executives from China to discuss opportunities and strategies of expanding business in the US, such as going public in the US.

The United States and China are two of the world's largest economic powers. The United States is a powerhouse possessing highly advanced infrastructure for science, technology, and finance while China has the largest manufacturing capacity, potential consumer market, and market feasibility. These strengths are complementary, and the development of innovation and cooperation between these two countries will generate immense economic returns for the world; pursued bilateral development will create a solid path towards fast economic recovery.

#### Boat Cruise & Networking

The format of the conference is also highly innovative. On Oct. 30<sup>th</sup>, the opening dinner will be presented on the vessel "The Star of Palm Beach", lasting from 6:30 PM to 9:30 PM. Mr. Cheng Siwei and other distinguished guests will attend the dinner. The 3-hourslong sailing time will be a networking opportunity for attendees to fully communicate with one another.

#### Who should attend the conference?

• Entrepreneurs and industrial leaders in both the U.S. and China

The conference will cover a new model for the world economy, new opportunities, and the latest technologies, and offer an ideal venue to find cooperating partners and creative talent.

- Investment managers and senior executives of financial institutions
- Government officials, members of government think-tanks, and researchers in government policies and regulations

The conference will present a blueprint and new template of world development and help you explore high-end talent. It is also a world-class opportunity to promote your city.

 Young professionals looking for new career opportunities in both the U.S. and China

Maximum capacity for the conference is 150 people. Seating is limited. Please RSVP ASAP. For more information, please visit: www.casbi.org or call:

Phones: 774-641-8859 (Caidong Lai), 732-895-0889(Yihang Pan), 212-869-0182(Joyce

Moy), or 917-856-0740(Daxi Li)

EMAIL: info@casbi.org

### Chinese Association for Science and Business

新闻发布稿:

# 首届中美创新与合作峰会 将于 2011 年 10 月 30-31 日在纽约市举行

国际华人科技工商协会 美国纽约市大学亚洲亚裔研究所 2011 年 10 月 11 日

2011年10月11日国际华人科技工商协会和美国纽约市大学亚洲亚裔研究所在亚洲亚裔研究所(地址: 25 W.43<sup>rd</sup> Street, 10<sup>th</sup> Floor)举行新闻发布会,宣布国际华人科技工商协会,美国纽约市大学亚洲亚裔研究所将于2011年10月30-31日在纽约市时代广场马奎斯万豪大酒店举行首届中美创新与合作峰会。

本会议聚集中美科技金融精英、杰出企业家和政府有关领导人在世界金融科技政治中心纽约,面对面交流对话,探讨创新与合作的重要问题,为双方急需解决的经济问题发展出中美双赢的合作方式。

会议将重点讨论如何应对世界金融危机,探索中美双赢的商业模式创新,包括中国企业和基金在美国的投资机会和方法,国际创新孵化器投资机会;创新人才的培养和交流;中美在科技创新中的新突破;人民币和金融创新的相关问题和机遇。

此次会议将通过交流促进中美双方的相互理解,加强双方的合作和信任,为中美合作,引领世界走出经济危机出力,为新技术,新品牌,新思路,新人才提供一个在世界舞台表现的机会。

这次会议有几个特点:

1.有最高级别的经济专家和领导,主题演讲者是十届全国人大副委员长成思危先生,他被誉为"中国风险投资之父",对中国经济、金融有深刻理解,对中国经济发展方向有很大影响力。他将在会议上讲"中国从世界金融危机上学到的教训",特别会分析中国式的次贷问题-给没有还款能力的地方政府的贷款问题,非常值得期待;我们还邀请了纽约市市长迈克尔•布隆博格,他是白手起家的亿万富翁,可以被称为对经济和管理最有理解的市长和一批杰出的经济专家,高手聚会,精彩可期。

#### 2. 是科技与创新的盛宴

著名的美国国家工程院院士邓文中,王兆凯,马佐平等权威;麻省理工学院全球产业合作主任卡尔•科斯特;美国新能源技术领军人物邓勋明等将发表讲话。世界工程科技界的权威刊物——美国《工程》学术周刊,曾在 2000 年评选出世界近、现代包括爱迪生在内的125 位对人类发展最具贡献的杰出科学家,桥梁设计大师邓文中是其中的一位,他将讲"关于创新";马佐平院士是今年中国科技协会大会上应邀演讲的唯一外籍科学家,他将

## Chinese Association for Science and Business

报告中国半导体产业将要发生的重大突破,非常值得期待。美国著名科学家桑蒂利教授将展示他在中温可控核聚变技术方面的重要突破,如果成功将会解决人类的能源问题。他们将给大家提供科技创新方面的盛宴。

#### 3. 提供投资与合作的机遇

中美顶级投行,PE,VC 的领导人参加交流,寻找投资的对象与合作伙伴;投资美国的著名专家张风波博士将和中国企业家讨论投资美国的机会和策略,发展合作关系;中国科技企业的新型领军人物南大苏富特科技董事长刘建邦等将介绍中美共赢的创新模式,并将联合推出集中国企业,风险投资基金以及房地产投资的强点的纽约国际孵化器项目计划,合作打造中国企业向世界扩张的基地;中国有30多个重要的企业负责人也将亲临大会,讨论在美国发展,包括上市,的机会和策略。

作为世界最大的两个经济实体,美国具备世界最先进的科学技术储备,而中国是将这些科技储备转化为实际经济效益的市场可行性最高的经济体,两国的创新合作发展将释放出巨大的全球经济效益,双方及时的创新合作发展是使得全球经济迅速复苏的坚实路径。

#### 4.游艇晚宴

这次会议的形式也有创新, 10 月 30 日的开幕晚宴将在豪华游艇"The Star of Palm Beach"上举行,时间从晚上 6 点半到 9 点半。成思危副委员长和许多重要嘉宾会参加晚宴,3个小时的航行给与会者充分交流的机会。

#### 什么人应该参加峰会?

- (1) 想向世界扩张的中美企业家。会议将使你得到机会了解世界经济发展的新模式,新机会,见识最新的技术,找到合作的伙伴和创新人才。
  - (2) 投资基金经理,投行高管。
- (3)政府领导,智囊和研究人员。会议将使你有机会看到世界发展的大图像和新潮流,找到想要的高端人才。这也是一个宣传你所在城市的世界级平台。
- (4) 有志气,有才能,野心勃勃的年轻人。你将大开眼界,得到发展的机会,可能找到你的未来事业扩张的机会。

参会人数限定为 150 人。名额有限,有兴趣者请尽早登记,以免向隅。详细情况请查国际华人科技工商协会网站: www.casbi.org

如有问题请打电话: 774-641-8859(Caidong Lai), 732-895-0889(Yihang Pan), 212-869-0182(Joyce Moy), or 917-856-0740(Daxi Li)

EMAIL: info@casbi.org